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Woclawek,2l lutego 2018 r.
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Katarryna Zargbska

Radna Miasta Wloclawek
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Odpowiadaj4c na interpelacjq migdzysesyjn4 w sprawie zwigkszenia czgstotliwo5ci kursowania

w dni robocze autobus6w linii nr 2 informujg, 2e zmniejszenie iloSci kursdw na wskazanej pzez Paniq linii

jest skutkiem realizacji wniosk6w z audytu pzeprowadzonego w 2016 roku. Badanie potok6w

pasa2enkich wyk azalo,2e zainleresowanie pzejazdami tq liniqw dni robocze jest minimalne.

Wobec powy2szego w maju 2017r. podjgto decyzjq o skorygowaniu iloSci wykonywanych kurs6w

autobusow na linii nr 2.

Otzymuj4
1. Adresat,

2. WydzialOrganizacyjno - Prawny i Kadr,

3. Biuro Rady Miasta,


